
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1623

Vil ministeren kommentere Rigsadvokatens redegørelse af 18. maj 2020 i den konkrete

sag om dna-beviser og hvad er ministerens mening om, at der først i 2016 kommer nye

retningslinjer til politikredsene om anvendelse af DNA registret på trods af, at registret

blev opgraderet fra det såkaldte 10 system til 16 system i 2012, og hvem mener ministe-

ren er ansvarlig for, at der skulle gå 4 år, før retningslinjerne blev opdateret, og at - som

det senere viste sig - de opdaterede retningslinjer ikke var gode nok?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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